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Voorafgaand aan de vergadering is er een presentatie gegeven door Mirjam Herrebrugh. 
“Hoe trek ik succesvol nieuwe leden aan met precisie-advertising?”  
 
Een presentatie waarbij Mirjam Herrebrugh de aanwezigen laat zien hoe Schermschool De Jordaan 
succesvol is met ledenwerving door middel van gerichte, betaalde advertenties en communicatie.  

 
De PowerPoint is te vinden op de website van de KNAS onder het kopje Algemene Ledenvergadering 
najaar 2024. 
 
Er volgt een lunch en om half 1 opent de voorzitter de vergadering.  
 
Opening  
De voorzitter heet alle aanwezigen welkom, de ereleden, de commissieleden en ook degenen die 
online aanwezig zijn.  
 

  



1. Appel nominaal  

Er zijn drie volmachten niet op de juiste manier ingeleverd. Het bestuur vraagt de vergadering om 
deze volmachten alsnog te laten meetellen als stemmen. De vergadering stemt hier unaniem mee in. 
.  

 

  



2. Mededelingen 

In Memoriam: de vergadering houdt een moment van stilte voor Yunus Engelenburg (in memoriam). 
 
Het jaarplan 2025 zal besproken worden op de ALV 2025-1. 
 
De investeringsaanvraag topsport 2025-2028 bij NOC*NSF is niet toegekend.  
 
Mikan van Zanten, Schermclub Den Bosch, vraagt of bij de KNAS bekend is waarom deze toekenning 
niet heeft plaatsgevonden. 
Teun Plantinga, directeur, geeft aan dat hij gebeld is door Andre Cats van NOC*NSF. Hij heeft 
aangeven dat ze alleen maar goede aanvragen hebben ontvangen. NOC*NSF heeft de KNAS ook 
uitgenodigd om een aanvraag in te dienen. Zij constateren echter dat er een groot geldgebrek is en 
een overdaad aan ambitie. Er was hoop dat de overheid meer financiële middelen beschikbaar zou 
hebben, vooralsnog is dat vanuit het kabinet eerder minder dan meer. Er is een focus op programma’s 
die medaillekansen hebben. De aanvraag is specifiek gericht op Tristan. Als ze dit afzetten tegen 
andere sporten met een andere prestatiecurve, kiezen ze voor de andere programma’s die meer 
medaille zekerheid geven.  
 
Er is een aantal wijzigingen doorgevoerd in het handboek schermer. Leon Pijnappel, voorzitter, dankt 
Ynet van der Veen, bestuurdslid topsport, en Sonja Tol, manager topsport, voor hun inzet hiervoor. Het 
handboek staat nog niet op de site, maar dit zal binnenkort erop gezet worden.   
 
Henk Kenter, erelid, vraagt of er high lights beschikbaar zijn met wat er veranderd is?  
Ynet van der Veen en Sonja Tol lichten dit verder toe en benoemen deze:  

- Er is een regeling voor de eerstejaars cadetten die een makkelijkere toegang krijgen. 
- Er is geen 500 euro medaillebonus meer voor veteranen.  

Sonja Tol licht toe dat er nog termen in voorkomend die niet meer gebruikt worden. Dit wordt later nog 
een keer goed aangepast.   
 
Liesbeth Oskamp, individueel lid, vraagt of de nieuwe deelname regeling voor buitenlandse schermers 
ook opgenomen is in het handboek.  
Ynet van der Veen geeft aan dat dit nog niet verwerkt is en dat hier nog uitvoering aan gegeven moet 
worden.  
 
Roeland Reesinck, bestuurslid, benoemt de positieve ontwikkelingen binnen de KNAS. 

• Tristan Tulen heeft bij de Olympische Spelen zijn debuut gemaakt, waar hij door een grote 
delegatie van KNAS-leden en bestuursleden werd aangemoedigd. 

• In Scheveningen was deze zomer de Olympic Experience waar we 5 dagen lang aanwezig 
waren. 

• De opleidingen Trainer-Coach Niveau 3 is afgerond, er zijn 3 kandidaten geslaagd. 

• De opleiding Trainer Coach Niveau 2 is van start gegaan afgelopen september. 

• Er is een scheidsrechters dag georganiseerd op 15 september, inclusief de cursus omgaan 
met weerstand. 

• De opleiding Scheidsrechter Niveau 3 is van start gegaan afgelopen september met 7 
deelnemers. 

• Daan Weber is geslaagd voor het scheidsrechters examen FIE-B floret in Boekarest. 

•  Talitha Sluman, floret schermster junioren, heeft het CEP Toernooi Parijs gewonnen en is 
uitgenodigd bij de burgemeester van Alkmaar. 

• Marleen Buitenhuis, sabel schermster senioren, 3e plaats op een satelliet-toernooi. 

• Bij het U23 toernooi in Colmar was er een delegatie van 28 Nederlandse schermers. 

• Team Floret Heren Junioren staat 14e op de wereldrandlijst dankzij 2 keer T8 bij 
wereldbekertoernooien en 1 keer T8 bij het EJK. 

• Team Degen Heren Cadetten was 3e op een ECC en 8e op het EJK. 

• 10 deelnemers op het WK Veteranen in Dubai, waarbij Aleh Pimenau een 2e plaats heeft 
behaald bij Heren Sabel V3 

• De eerste, van hopelijk vele, veteranen clinicdag is gehouden op 29 september. 

• Schermkring Friesland heeft een rolstoel schermdag georganiseerd op 2 november. 

• Er is een brede bijeenkomst geweest met de besturen van 6 studentenverenigingen, hier 
komen vervolgacties uit voort. 



• De film Riposte is afgerond, de sneakpreview laat een mooie film zien waarbij schermen de 
achtergrond is waartegen ze een serieus verhaal willen vertellen. 

• Er zijn extra meldsets binnen gekomen. 

• De nieuwe website is online. 

• De aanhanger is in gebruik genomen. 

• De promotiefilm uit het 50k-plan is opgenomen, gemonteerd en op World Fencing Day in 
première gegaan. 

3. Ingekomen post  

Er is een brief van Scaramouche binnengekomen, deze is al beantwoord. Teun Plantinga vraagt aan 
de vereniging of deze beantwoording voldoende was of dat er nog behoefte is deze verder in te 
brengen.   
Cees Klaassen, Scaramouche, dankt Teun Plantinga voor de mooie woorden voor Scaramouche. De 
beantwoording van het bestuur was op tijd en precies en daarmee zijn we op de goede weg om er met 
elkaar iets moois van te maken.  

4. Vaststellen agenda 

Teun Plantinga licht toe dat er een wijziging van de agenda is. Het agenda punt ‘6.a. Benoeming 
accountant 2024’ is toegevoegd aan de agenda. Agenda punt 12 wordt naar voren gehaald, omdat 
Siebren Tigchelaar, de woordvoerder vanuit de commissie Strategie en Innovatie, heeft aangegeven 
niet de hele vergadering aanwezig te kunnen zijn.  
 
De vergadering gaat unaniem akkoord met deze agenda.  

5. Verslag ALV 2024-1 

Henk Kenter, erelid, vraagt of er een besluit is genomen over de buitenlanders op de NK, hij heeft dit 
niet langs zien komen. Bij een aantal verenigingen heerst hierover onduidelijkheid.  
Ynet van der Veen, reageert hierop dat er bij de ALV najaar 2023 een beslissing over genomen is en 
dat dit is opgenomen in de najaars notulen. Buitenlandse schermers moeten minimaal 2 jaar 
geworteld zijn in Nederland. Dit geldt voor alle NK’s (ook de Equipe). Teun Plantinga zal deze vraag 
duidelijk beantwoorden na de vergadering aan de heer Kenter.  
 
Cees Klaassen, Scaramouche, heeft een vraag over een punt bij de positieve ontwikkelingen. Wat is 
het resultaat van het overleg dat gepland was op 8 juni en waar staat dit beschreven? 
 
Ynet van der Veen geeft aan dat dit overleg is gehouden op 13 juni op het bondsbureau. De coaches 
van de begeleidingsteams, twee afgevaardigde van de commissie Strategie & innovatie, twee 
bestuursleden, manager topsport en de directeur waren hierbij aanwezig en er is afgesproken dat 
alles wat er is gezegd binnen dezelfde vier muren zou blijven. Zodat er met elkaar een veilige 
omgeving gecreëerd kon worden en dat iedereen kon zeggen wat diegene bedoelde. Er is geen 
schriftelijk verslag. 
 
Besproken punten tijdens het overleg: 
Selectieproces, hier is afgelopen 1,5 jaar veel onrust over geweest. Het intakeformulier die 
wedstrijdspelers invullen hiervoor is uitgebreid met een aantal belangrijke punten: 

- Verplicht om naar alle kwalificatie toernooien te gaan. 
- De coaches doen een voordracht voor de selectie. 
- Je hebt twee dagen de tijd om bezwaar aan te tekenen nadat je bent gebeld als je het niet 

bent geworden.  
Er is uitgesproken dat er voor floret sabel en degen geen verschillende regimes gelden. Geen 
verschillende selectiecriteria. De manager topsport heeft een belangrijke rol in deze selectiecriteria. Er 
vindt overleg plaats tussen de coaches van de begeleidingsteams. Bestuurslid topsport en manager 
topsport geven hier uiteindelijk een klap op. Sonja Tol licht dit verder toe en vult aan dat het overleg 
bedoeld was om meer duidelijkheid te scheppen en onduidelijkheid weg te nemen. 
 
Vergadering stemt unaniem toe met het verslag van de vergadering van de ALV 2024-1. 



6. Verklaring van de accountant 2023 

Bij de voorgaande ALV is, onder voorbehoud van een goedkeurende verklaring van de accountant, 
decharge verleend aan het bestuur over 2023. De accountantsverklaring is bijgevoegd bij de stukken 
voor 2024. Teun Plantinga geeft aan dat er (zoals erelid dhr. Oskamp) aangaf een aantal zaken 
tekstueel gezien niet helemaal klopte. Deze zijn aangepast en er zijn geen wijzigingen geweest in de 
cijfers.  
 
Martijn Hengelveld, De Drie Musketiers, licht toe: voor de goede orde de accountant heeft de cijfers 
beoordeeld en niet goedgekeurd of gecontroleerd. Er is alleen vastgesteld dat er voor hem geen 
aanleiding was om te zeggen dat het niet in orde was.  
Teun Plantinga licht toe dat dit lichtere regime in overleg met de ALV is gekozen.   
 
Teun Plantinga geeft een toelichting over de accountant. Teun Plantinga en het bestuur willen de ALV 
verzoeken om deze accountant te benoemen voor de afwikkeling van het jaar 2024. 
 
Mikan van Zanten, Schermclub Den Bosch, vraagt hoe de kosten van de accountant zich verhouden 
tot afgelopen jaar.  
Teun Plantinga verwacht dat deze kosten maximaal zullen stijgen met reguliere cijfers.  
 
De vergadering stemt unaniem voor benoeming van de accountant.  

7. Financiële trend 2024 

Patrice Masson, penningmeester, neemt het woord en licht de financiële trend 2024 toe. Op verzoek is 
er dit jaar een simpelere versie gemaakt, zodat het beter te begrijpen is. Een aantal bijzonderheden: 
 

- Teun Plantinga is minder gaan werken, maar Ashley Ophorst, medewerker bondbureau, voor 
twee dagen erbij. 

- Nieuw boekhoudsysteem van Exact naar Visma gegaan.  
- Het WK heeft meer gekost dan verwacht, aangezien dit verder weg was.  

8. Meerjarenbeleidsplan 2025-2028  

Roeland Reesinck neemt het woord over het Meerjarenbeleidsplan. Roeland bedankt de volgende 
personen voor de input over dit plan, het bestuur was hiervan onder de indruk: Daniel Nivard, Ad van 
der Weg, Frans Posthuma, Alexander Moraru, Christian Jansen, Ineke de Graaf, Schermclub Den 
Bosch, Schermvereniging de Drie Musketiers, Schermvereniging Don Quichote, Schermvereniging 
Vivas en de veteranen commissie.  
 
Roeland Reesinck licht het meerjarenbeleidsplan 2025-2028 toe aan de hand van de sheets uit de 
presentatie. Een belangrijk punt is dat het bondsbureau en het bestuur dit niet alleen kunnen doen. 
Het bestuur wil bij de verenigingen langs gaan om dit samen op te gaan pakken en daarmee groei te 
waarborgen. Er wordt een document samengesteld met voorbeelden van groei vanuit het hele land en 
dit wordt ook gedeeld met de verenigingen.  
 
Ans Hom, Schermschool de Jordaan, heeft geen vraag maar geeft complimenten aan Roeland 
Reesinck dat hij het hier op een fantastische en inspirerende manier verteld heeft. Er is hier een kleine 
groep aanwezig maar Ans Hom kan zich voorstellen dat het bestuur juist ook naar verenigingen gaan 
die niet op de ALV aanwezig zijn geweest.  
 
Roeland Reesinck, dankt Ans Hom voor haar worden en de Leon Pijnappel vraagt om een stemming 
van het plan.  
 
De vergadering is unaniem akkoord met het Meerjarenbeleidsplan 2025-2028. 

9. Begroting 2025 

Patrice Masson licht de begroting 2025 verder toe.  



 
Patrice Masson, licht toe dat de stijging van de contributie in de begroting gebaseerd is op de 
voorgenomen indexatie aangevuld met een kleine ledengroei. Er volgt een vraag vanuit de 
vergadering hoeveel leden dit betreft. Teun Plantinga, geeft een toelichting waaruit blijkt dat deze 
vraag niet specifiek te beantwoorden is op dit moment. 150 leden komt zeker in de goede richting.  
 
Cees Klaassen, Scaramouche, lijkt het verstandig om dit voorgaande achter het beleidsplan te 
houden. Per vereniging zou dit 15 procent ledengroei zijn.   
 
Teun Plantinga, herinnert de vergadering eraan dat het jaarplan 2025 nog moet worden geschreven. 
Dit jaarplan wordt gebaseerd op het nieuwe meerjarenbeleidsplan. De begroting is heel duidelijk een 
gevolg van het verleden en hierin is de nieuwe ambitie nog niet in meegenomen. Teun Plantinga dankt 
Cees Klaassen en de nieuwe ambitie zal ongetwijfeld meegenomen gaan worden.  
 
De vergadering stemt unaniem in met de begroting van 2025 en neemt deze aan.  

10. Vaststellen contributie 

In 2025 zal de contributie verhoogd worden met het prijsindexcijfer van 2023. 
Dit is vastgesteld op 3,84% 
De nieuwe contributietarieven zijn: 
  - Senioren:   €72,30 
  - Jeugdleden:  €36,15 

11. Samenstelling financiële commissie 

Leon Pijnappel licht toe dat de financiële commissie momenteel bestaat uit: 
- Dhr. Berg 
- Dhr. Edridge 
- Dhr. Laschek 

De heer Edridge heeft aangegeven te willen stoppen met de financiële commissie, in zijn plaats is de 
heer Hengeveld bereid gevonden om plaats te nemen. 
 
Melle berg, Schermvereniging Pallos, meldt dat het zijn laatste jaar is in de commissie en doet een 
oproep aan mensen om zich aan te melden om zich bij de financiële commissie aan te sluiten.  
 
Stemming: Stemt u in met de toetreding van Martijn Hengeveld tot de financiële commissie? 
Er zijn 1426 geldige stemmen uitgebracht. 0 onthoudingen en 0 stemmen tegen. De vergadering 
stemt unaniem in met de toetreding van Martijn Hengeveld tot de financiële commissie. De heer 
Hengeveld wordt door bestuurslid Ynet van der Veen met een bos bloemen gefeliciteerd.  

12. Terugkoppeling verzoek aanpassing leeftijdscategorieën 

Jeugd 

 
Tijdens de ALV is dit agendapunt na punt 7 behandeld. 
 
De volgende vraagstelling wordt voorgelegd aan de vergadering: 
Het probleem dat wordt ervaren is dat cadetten, pupillen en benjamins vanwege de leeftijdsgroep-
grenzen die we in Nederland hanteren, punten krijgen voor de ranglijst, waardoor de ranglijst een 
vertekend beeld geeft.  
 

a. De commissie Strategie en Innovatie presenteert haar bevindingen  

Siebren Tigchelaar, afgevaardigde uit de commissie, licht het vraagstuk en de bevindingen van de 
commissie S&I verder toe. Het advies is om het op dit moment nog niet aan te passen en te 
handhaven. 
 



Henk Kenter, erelid, geeft aan dat de plaats op de Nederlandse ranglijst wordt beïnvloed door het 
huidige systeem: het nadeel is dat schermers (zeker benjamins en pupillen) naar Duitsland gaan, 
waarbij de één wel en de ander geen punten krijgt. Dit lijkt dhr. Kenter oneerlijk. Ze zeggen wel 
meedoen is belangrijker dan winnen, maar iedereen blijft naar de ranglijst kijken om te kijken op welke 
plaats ze staan. Benjamins en Pupillen kunnen nog maar één in plaats van twee jaar punten 
verdienen op hun eigen ranglijst Omdat ze geen punten krijgen. Dhr. Kenter is niet op de hoogte van 
de nieuwe constructie voor cadetten. Wat dhr. Kenter nu begrijpt is dat aan de ene kant het KNAS-
bestuur weer richting puntensysteem wil gaan, waarbij de begeleidingsteams beslissingen maken. Het 
nadeel van het huidige systeem is dat zij de beslissing krijgen over wie er naar de wedstrijden gaan. 
Er zijn voor dhr. Kenter twee dingen. A. Hou de jeugd erbij, want die willen graag naar de toernooien 
om punten te halen en te kijken of ze zo hoog mogelijk op de ranglijst kunnen komen. Verder wil dhr. 
Kenter het bestuur vragen, als er een stemming komt, te heroverwegen als het huidige systeem blijft 
om dan toch de benjamins en de pupillen wel hun punten te laten krijgen. Voor de cadetten kan dhr. 
Kenter het voorstellen dat voor de EJK en WJK wel degelijk een verschil maakt, maar voor de pupillen 
en benjamins maakt dat niet veel uit als het alleen maar gaat om het indelen van wedstrijden.  
 
Siebren Tigchelaar geeft aan dat het net wat anders ligt. Aan de ene kant los je het probleem voor die 
jongere jaars op, maar voor de oudere jaars blijft het probleem in stand. Die zijn dan nog steeds 
uitgesloten ervan.  
 
Henk Kenter, erelid, vraagt welk systeem de FIE hanteert. 
 
Siebren Tigchelaar, commissielid, moet dit antwoord schuldig blijven. 
 
Henk Kenter, erelid, concludeert dat het chaos is en wil pleiten om mee te doen met de omliggende 
landen.  
 
Daan van de Giessen, Pallos, vraagt of het een idee is om te wachten tot de EFC een advies 
uitgebracht heeft en wanneer die uitspraak verwacht wordt.  
 
Siebren Tigchelaar, commissielid, geeft aan dat dit ook het voorstel is wat er nu ligt en dat het nog niet 
bekend is wanneer die uitspraak verwacht wordt.  
 
Mikan van Zanten, Schermclub Den Bosch, vraagt of het nodig is om een stemming te doen als het 
advies is om het af te wachten wat het EFC doet.  
 
Jan-Willem Lammers, bestuurslid, stelt voor om wel te stemmen op de handhaving van de regels 
zoals ze nu zijn vastgesteld.   
 
Mikan van Zanten, Schermclub Den Bosch, geeft aan dat dit prima is als er gewacht wordt met 
definitief stemmen totdat de EFC uitspraak heeft gedaan.  
 
Ans Hom, Schermschool De Jordaan, vraagt of er minder kinderen naar buitenlandse toernooi zouden 
gaan als je dit zou doen en daardoor minder ervaring voor deze kinderen op het buitenlandse circuit.  
 
Henk Kenter, erelid, wil nogmaals meegeven dat het zeer demotiverend is voor kinderen als er twee 
kinderen samen naar het toernooi gaan en de één wel punten krijgt en de ander niet.  
 
Ans Hom, Schermschool De Jordaan, zegt dat we niet perse om hoeven, maar ook tegen kunnen 
stemmen waardoor het blijft hoe het was.   
 
Leon Pijnappel brengt de definitie van een open toernooi in.   
 
Siebren Tigchelaar, commissielid, snapt de demotiverende redenen dat sommige geen punten kunnen 
verdienen. Siebren Tigchelaar legt aan de hand van de sheet uit dat de huidige situatie ook voor 
andere juist weer heel demotiverend kan zijn. Siebren Tigchelaar staat achter het advies, maar het is 
niet aan de commissie om een beslissing te kunnen nemen. Siebren Tigchelaar wil iedereen goed 
geïnformeerd de stemming laten doen.   
 



Henk Kenter, erelid, geeft aan dat de meeste punten in deze categorie in Duitsland, België en 
Frankrijk gehaald kunnen worden. Zijn advies is om te proberen om zoveel mogelijk bij die landen aan 
te sluiten, zodat je een eerlijk systeem krijgt.  
 
Siebren Tigchelaar, commissielid, geeft hierbij wel aan dat de belangrijkste punten te behalen zijn bij 
EFC toernooien.  
 
Alexander Moraru, Drie musketiers en SOO Lancelot, vindt dit een interessante discussie die alleen 
gaat over wel of geen punten halen. Alexander Moraru vraagt zich af of gekeken is naar een systeem 
die een betere ervaring creëert voor de kinderen, ipv meer punten voor de ranglijst.  
 
Siebren Tigchelaar, geeft aan dat de discussie voornamelijk alleen gevoerd is op wat fair is ten 
aanzien van de punten op de ranglijst.  
 
Roeland Reesinck, wil graag twee punten toelichten hierover: 

- Basisadvies, graag de EFC volgen. Het is bekend dat ze nadenken over het systeem en we 
willen voorkomen dat we straks alles moeten omgooien als hier andere dingen uitkomen, waar 
omliggende landen ook in mee gaan. Elk jaar monitoren.  

- Heeft veel jonge schermers gesproken en vreest niet voor een demotivatie golf.  
 
Cornelia Groot-van Ederen, HollandSchermen, vraagt of het klopt dat er helemaal geen zicht is op 
wanneer de EFC een besluit neemt. Volgens haar is het niet verstandig om eeuwig te wachten, maar 
juist om naar omliggende landen te kijken. Aangezien er op dit moment weinig wedstrijden zijn.  
 
Roeland Reesinck, geeft aan dat dit klopt, maar dat er momenteel nieuwe signalen zijn gekomen 
vanuit de EFC dat er waarschijnlijk binnen twee jaar een besluit gaat komen (in de persoon van 
Etienne van Cann).  
 
Cornelia Groot-van Ederen, HollandSchermen, vindt twee jaar redelijk en vraagt om deze termijn dan 
wel scherp te houden.  
 
Leon Pijnappel, geeft aan dat hij vertrouwen heeft in Etienne Van Cann en dat hij goede hoop heeft 
dat er een beslissing gaat komen.   
 
Liesbeth Oskamp, persoonlijk lid en zeer ervaren wedstrijdorganisator van jeugdtoernooien geeft aan 
dat zij dit een ingewikkeld punt vindt en altijd iemand ontevreden blijft. Liesbeth denkt dat de 
commissie hier heel goed over heeft nagedacht en veel verstand van zaken heeft en haar advies is 
dan ook om de commissie te volgen.  
 
Werner de Coninck, Fencing Ermelo, vraagt of het bestuur een toezegging wil doen dat als er over 
twee jaar nog geen besluit door de EFC is genomen dat het bestuur er dan wel in mee wil gaan.  
 
Jan-Willem Lammers geeft aan dat er tijdens de vorige ALV nadrukkelijk besloten is dat de ALV het 
besluit over de leeftijdscategorieën moet nemen en niet het bestuur. Jan-Willem Lammers geeft aan 
wel te willen wachten op een besluit van de EFC van twee jaar, echter zal de besluitvorming naar een 
ALV toe moeten. De verenigingen mogen dit ook zelf op een ALV zetten.  
 
Henk Kenter, erelid, vraagt of er een tussenoplossing mogelijk is en doet hiervoor een suggestie.   
 
Siebren Tigchelaar geeft aan dat je hiermee het probleem alleen verlegt en adviseert om dit niet te 
doen.  
 
Jan-Willem Lammers, benadrukt dat de regels voor 2024-2025 al vastgelegd zijn en dat eventuele 
aanpassingen voor 2025-2026 zouden zijn. Jan-Willem Lammers, stelt voor, dat als de ALV tegen het 
voorstel stemt om contact te houden met de heer Kenter en de EFC in de gaten houden en mocht er 
behoefte zijn aan een wijziging dan kan dit altijd op een volgende ALV weer ingebracht worden.  
 
Christian Jansen, persoonlijk lid (en ranglijsten), licht toe hoe het nu ingeregeld is in de ranglijsten.   
 
Teun Plantinga, stelt voor dat het in stemming wordt gebracht zoals het in de sheet staat. 



 
Henk Kenter, erelid, denkt niet dat het voldoende is om handen op te steken omdat de verschillen te 
klein zijn. De heer Kenter stelt voor om het op papier te doen.  
 
Na een schorsing van vijf minuten besluit de ALV om te stemmen via het Appel Nominaal per 
vereniging, waarbij er ja of nee geantwoord kan worden.  
 
Cees Klaassen, Schermvereniging Scaramouche, vraagt om verduidelijking en Teun Plantinga licht dit 
nader toe.   
 
Cornelia Groot-van Ederen, HollandSchermen, heeft dit niet op de agenda teruggevonden dat ze 
hierover moest gaan stemmen en vindt het lastig om dit te moeten doen.  
 
Jan-Willem Lammers, stelt voor om de gehele stelling zoals beschreven in stemming te brengen.   
 
Liesbeth Oskamp, persoonlijk lid, wil nog in herinnering brengen dat deze regel voor dit seizoen al 
bevestigd is en dat dit gaat over volgend seizoen.  
 
Stemming: Stemt u in om de leeftijdscategorieën jeugd niet aan te passen en de wijzigingen zoals 
omschreven onder het bericht op de website "Belangrijk bericht voor U15/U13/U11 schermers" te 
handhaven? 
 
Teun Plantinga, directeur, verwerkt de stemmen. Vanwege een technisch issue wordt de stemming 
twee keer gedaan. Bij de definitieve stemming waren er totaal 1426 stemmen, waarvan er 32 
onthouding, 521 tegen en 873 voor zijn. Hiermee is het voorstel aangenomen.  

13. Samenstelling bestuur 

a. Vacatures/stemmingen voor voorzitter, secretaris en algemeen 

bestuurslid 

Edwin treffers, Zaal Treffers, geeft aan dat hij Roeland Reesinck heeft gefeliciteerd toen hij gekozen 
werd als kandidaat voor het bestuur en aangegeven mee te willen denken met bepaalde plannen. 
Echter heeft hij hier nooit meer iets van gehoord.  
 
Roeland Reesinck geeft aan dat iedere vereniging drie maanden geleden de mogelijkheid/uitnodiging 
heeft gekregen om mee te denken. Roeland Reesinck trekt het zich aan en geeft aan dat het een 
buitengewoon drukke periode is geweest en zeker met Edwin Treffers in gesprek wil gaan. Net als met 
alle andere verenigingen binnen 1,5-2 jaar.  
 
Ron Driessen, Treville, heeft een punt van orde: type fout spelfout in de naam van Roeland Reesinck.  
Leon Pijnappel besluit, in overleg, met het bestuur dat er alsnog gestemd kan worden.  
 
Er wordt een kiescommissie ingericht die bestaat uit Teun Plantinga, Rob Wolthuis, erelid en Henk 
Kenter, erelid. 
 
Leon Pijnappel schorst de vergadering zodat de stemmen geteld kunnen worden.  
 
Teun Plantinga  eemt het woord over de stemmingen. In alle stemmingen zij er 1426 geldige stemmen 
uitgebracht.  
 
Stemming 1: Stemt u voor Roeland Reesinck als voorzitter? 
Er zijn 1426 geldige stemmen uitgebracht, 0 onthoudingen en 0 stemmen tegen. 
De vergadering stemt unaniem voor de heer Reesinck als voorzitter.  
 
Leon Pijnappel geeft symbolisch de voorzittershamer over aan Roeland Reesinck, ondanks dat het 
voorzitterschap van Roeland Reesinck pas officieel ingaat op 2 december 2024. Tevens geeft Leon 
aan dat hij erg blij is met Roeland Reesinck als opvolger.  
 
Stemming 2: Stemt u voor Leon Pijnappel als algemeen bestuurslid? 



Laatste stemming 1426 stemmen uitgebracht. 1 onthouding, 1 tegen en 1424 stemmen voor. De heer 
Pijnappel wordt herbenoemd als algemeen bestuurslid.  
 
Teun Plantinga geeft het woord aan Roeland Reesinck. 
 
Roeland Reesinck geeft aan niet stil te willen staan bij het afscheid Leon, aangezien Leon zojuist is 
verkozen tot algemeen bestuurslid en nog doorgaat. Het waren roerige tijden, zowel binnen het 
bestuur als tussen het bestuur en de verenigingen. In die tijd is Leon bereid geweest het 
voorzitterschap op zich te nemen waarvoor we hem zeer erkentelijk zijn. Roeland Reesinck heeft een 
presentje geregeld voor Leon, helaas is dit door omstandigheden bij de post nog niet binnen en houdt 
hij dit tegoed. Tot slot vraag Roeland Reesinck een applaus voor Leon Pijnappel.  
 
Leon Pijnappel bedankt de vergadering voor het feit dat hij het voorzitterschap mocht uitvoeren en 
dankt Roeland Reesinck voor de mooie woorden.   

14. Rondvraag 

Jan-Willem Lammers vraagt wie er een rondvraag heeft. 
 
Cornelia Groot-van Ederen, HollandSchermen, zou het zeer op prijs stellen als er bij de volgende 
vergadering in de agenda staat welke besluiten er genomen gaan worden. De agenda kan dan ook 
met de achterban gedeeld worden. Als iedereen de stukken van vooraf leest zijn er de volgende keer 
ook geen printjes nodig.  
 
Liesbeth Oskamp, persoonlijk lid, heeft dezelfde vraag als de vorige keer hoe het staat met de 
wedstrijdpiramide en met de commissie die zich hierover buigt. 
 
Leon Pijnappel legt uit dat hier links en rechts over is gesproken, maar dat er nog geen definitief 
besluit over genomen is. Het wordt momenteel eerst goed uitgewerkt, zodat er een helder systeem 
ontstaat. Het heeft onze aandacht.  
 
Louis Hopstaken, bestuurslid wedstrijdsport Scaramouche, gaat het NK Equipe organiseren en er 
worden ook plannen uitgewerkt voor een jeugd NK-equipe. Tevens is de DBT ook uitgenodigd om aan 
te sluiten, aangezien er genoeg zalen zijn. Eventueel nog een JPT-toernooi. Tot slot er is net een hele 
discussie geweest over de puntentelling van de jeugd en hij zou de vergadering willen vragen om te 
kijken wat de effecten zijn van de U23 toernooien. Deze telt mee voor de senioren ranglijst, waardoor 
het makkelijk is om veel punten te verdienen. Schermers worden daardoor verplicht om hieraan mee 
te doen.  

15. Sluiting 

De voorzitter nodigt de leden uit voor de borrel na afloop en bedankt de aanwezigen voor hun komst. 
Patrice Masson, penningmeester, vraagt tot slot nog aandacht voor het indienen van facturen en 
declaraties bij de KNAS. Deze dienen uiterlijk 31 januari ontvangen te zijn door het bondsbureau.  
  


